



TUNNISTUS EDUKAS EESTI ETTEVÕTE 2015-2019

Käesolevaga tunnistas rahvusvaheline krediidiinformatsiooni ettevõtte AS Creditinfo Eesti, et

Voller Kaubandus OÜ

on saavutanud viie majandusaasta jooksul järjepidevalt kõrge A-grupi krediidireitingu. See on tõestus panusest Eesti majanduse arengusse ning ausasse ärikultuuri. Hea hinne näitab kvaliteeti: vaid 4,3% Eesti ettevõtetest omab stabiilset kõrget reitingut.

Creditinfo Reiting on ettevõttele antav hinnang, mis määratakse majandus-, finants- ja maksekommete koondhindena. Krediidireiting on arvutatud 2014.–2018. aasta majandusandmete põhjal.

Tegevjuht
Ege Metsandi



Välja antud 22.07.2019, Tallinnas



 **CREDITINFO**



CERTIFICATE STRONGEST IN ESTONIA 2015-2019

The international credit information company AS Creditinfo Eesti hereby certifies that

Voller Kaubandus OÜ

has achieved a constant A-group credit rating over the past five financial years. This is proof of the contribution to the development of the Estonian economy and honest business culture.

A high rating is an indication of excellence: only 4,3% of Estonian companies can claim a stable high rating.

Creditinfo Rating is an assessment of a company expressed as a cumulative grade based on economic, financial and payment behaviour. The rating is calculated on the basis of economic data from 2014-2018.

CEO
Ege Metsandi



Issued on 22.07.2019, Tallinn

 CREDITINFO



СЕРТИФИКАТ УСПЕШНОЕ ПРЕДПРИЯТИЕ ЭСТОНИИ **2015 – 2019**

Настоящим международное предприятие кредитной информации AS Creditinfo Eesti удостоверяет, что

Voller Kaubandus OÜ

в течение пяти хозяйственных лет неизменно достигало высокого кредитного рейтинга А-группы. Это является доказательством вклада в развитие экономики Эстонии и честной культуры бизнеса. Высокая оценка демонстрирует качество: лишь 4,3% эстонских предприятий обладают стабильно высоким рейтингом.

Рейтинг Creditinfo – это оценка, присваиваемая предприятию с учетом его сводных экономических, финансовых и налоговых показателей. Кредитный рейтинг рассчитан на основании экономических данных за 2014-2018 годы.

Член правления
Ege Metsandi



Выдано 22.07.2019 в Таллинне

